



تعميم

GACA Circular

إلى: جميع شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية ووكلائها.
To: All Airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia and their agencies.

Subject:

The importance of vaccinating the assigned workers during the Hajj season for the year 2024 with the developed (COVID-19) vaccine.

الموضوع:
أهمية تحصين العاملين المكلفين خلال موسم حج ١٤٤٥هـ بلقاح (كوفيد-١٩) المطور.

Reference:

1. Article No. (23) of the Civil Aviation Law.

المرجع:
١. المادة رقم (٢٣) من نظام الطيران المدني.

Instructions:

1. All airlines and their agencies must vaccinate assigned workers during the Hajj season for the year 2024 with the developed (COVID-19) vaccine which is currently available in the Kingdom to protect against infection with (COVID-19) variants. Also, it is required to hold a valid Electronic Immunization Certificate against Meningitis and Seasonal Influenza.
2. Failure to comply with circulars issued by GACA is an explicit violation of the Government's orders. Legal procedures shall be initiated against violators who will be held responsible.

١. يجب على جميع شركات الطيران ووكلائها تحصين العاملين المكلفين خلال موسم حج ١٤٤٥هـ لقاح (كوفيد-١٩) المطور والمتوفر حالياً بالمملكة، للحماية من الإصابة بمتحورات (كوفيد - ١٩)، وكذلك يجب الحصول على شهادة تحصين سارية الكترونية ضد الحمى الشوكية والانفلونزا الموسمية.
٢. إن عدم الالتزام بالتعاميم التي تصدرها الهيئة يعد مخالفة صريحة للأوامر الحكومية وسيتم اتخاذ الإجراءات النظامية بحق المخالف وتحمله المسؤولية المترتبة على ذلك.

Attachment(s): Nill.

المرفقات: لا يوجد.

خالد

نائب الرئيس التنفيذي للنقل الجوي والتعاون الدولي

Executive Vice President for Air Transport and International Cooperation